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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

1675 

Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat Nederlandse ziekenhuizen miljoenen 
teveel betalen voor implantaten (ingezonden 4 april 2017). 

Mededeling van Staatssecretaris Van Rijn (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 24 april 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Zorg betaalt miljoenen teveel voor 
orthopedische implantaten»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een winstmarge van bijna 25% op medische hulpmid-
delen schandalig is en met alle mogelijke middelen aangepakt moet worden? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat is volgens u de oorzaak van de prijsverschillen tussen Nederlandse 
ziekenhuizen? 

Vraag 4
Zijn er wettelijke belemmeringen voor ziekenhuizen om op grote schaal in te 
kopen? 

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u treffen om de medische hulpmiddelen betaalbaar 
te houden? 

Mededeling 

De vragen van het Kamerlid Gerbrands (PVV) over het bericht dat Neder-
landse ziekenhuizen miljoenen teveel betalen voor implantaten (2017Z04412) 
kunnen tot mijn spijt niet binnen de gebruikelijke termijn worden beant-
woord. 

1 Intrakoop, 3 april 2017 «Zorg betaalt miljoenen te veel voor orthopedische implantaten»
https://www.intrakoop.nl/Organisatie/Nieuws/Paginas/Zorg-betaalt-miljoenen-te-veel-voor-
orthopedische-implantaten-.aspx
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Ik zal u zo spoedig mogelijk de antwoorden op de Kamervragen doen 
toekomen.
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